
 

 

 

TISKOVÁ ZPRÁVA 

Datum: 6. 3. 2024 

Robert Matas se stává novým partnerem advokátní kanceláře bpv BRAUN 

PARTNERS 

JUDr. Robert Matas se stal novým partnerem renomované advokátní kanceláře bpv BRAUN 

PARTNERS. Jeho odbornost v českém i německém právu a schopnost efektivního zastupování 

klientů před soudy v obou zemích poskytne kanceláři významný zdroj právních znalostí. 

Ve své bohaté praxi s dlouholetými zkušenostmi v oboru se věnuje komplexní problematice českého 

a německého práva, což mu umožňuje úspěšně reprezentovat klienty před soudy v obou jurisdikcích. 

Jeho odborné zaměření vedle zastupování klientů před českými a německými soudy a rozhodčích 

soudů zahrnuje právo obchodních společností a obchodní právo, právo nekalé soutěže. Radil 

desítkám českých a slovenských firem při jejich vstupech na český, rakouský a německý trh. Kromě 

toho poskytuje kvalifikované právní poradenství v oblasti českého a německého dědického a 

rodinného práva a působí také jako obhájce v trestních řízeních v Německu. 

Arthur Braun, managing partner kanceláře bpv BRAUN PARTNERS, komentoval nové jmenování 

slovy: „Robert je úspěšný advokát s dlouholetou praxí, jeho zkušenosti zejména v oblasti německého 

práva budou pro naši mezinárodní kancelář velkým přínosem a ještě zlepší naši pozici jedné z mála 

českých kanceláří, které poskytují poradenství v oblasti německého práva v českém jazyce  – 

v současné době je tak již našim čtvrtým právníkem s touto specializací. Těším se na spolupráci s 

novým kolegou a věřím, že ho čeká řada úspěchů, přispívajících k ještě větší spokojenosti našich 

klientů.“ 

 

Robert se narodil v Praze a vyrůstal dvojjazyčně v Heidelbergu, kde vystudoval i Právnickou fakultu. 

Druhou státní zkoušku úspěšně složil u vrchního zemského soudu v Norimberku. Titul JUDr. pak 

následně získal na Právnické fakultě Univerzity Karlovy v Praze. Svoji advokátní praxi nastartoval 

v kanceláři Rödl & Partner, brzy však založil svou vlastní advokátní kancelář MATAS & PARTNER, 

kterou více jak 20 let úspěšně vedl.  

Ve svém volném čase se věnuje především rodině a svým třem dětem, vždy ho bavil tenis a 

basketbal a nedávno se začal věnovat i golfu. Do práce jezdí nejraději na kole. 

 

O společnosti bpv BRAUN PARTNERS 

Advokátní kancelář bpv BRAUN PARTNERS je jednou z nejvýznamnějších mezinárodních 

advokátních kanceláří v České republice a na Slovensku. Současně je zakládajícím členem aliance 

bpv LEGAL, úzkého sdružení advokátních kanceláří, které již po mnoho let spolupracuje v oblasti 

střední a východní Evropy. Její tým tvoří víc než 40 právníků, kteří nabízejí klientům z řad 

nejvýznamnějších českých, slovenských i mezinárodních korporací rozsáhlé služby v mnoha právních 

odvětvích. Mezi hlavní činnost advokátní kanceláře bpv BRAUN PARTNERS patří M&A, právo 

obchodních společností, právo nemovitostí a daňové poradenství. Její specialisté poskytují rovněž 

služby v oblasti práva duševního vlastnictví, IT, soutěžního či pracovního práva a zastupují své klienty 



 

 

 

před českými, slovenskými, německými soudy a rozhodčími soudy. Další informace naleznete na 

našich stránkách www.bpv-bp.com. 

Kontakt: 

bpv BRAUN PARTNERS s.r.o. 

Veronika Povišerová, MBA, Head of Marketing 

veronika.poviserova@bpv-bp.com 

tel: +420 224 490 000 

 

Robert Matas wird neuer Partner bei bpv BRAUN PARTNERS 

JUDr. Robert Matas ist neuer Partner der renommierten Anwaltskanzlei bpv BRAUN PARTNERS 

geworden. Seine Expertise im tschechischen und deutschen Recht und seine Fähigkeit, Klienten vor 

Gerichten in beiden Ländern effektiv zu vertreten, werden die Kanzlei mit einer bedeutenden Quelle 

juristischer Kenntnisse bereichern. 

Seine umfangreiche Praxis mit langjähriger Erfahrung in diesem Bereich konzentriert sich auf 

komplexe Fragen des tschechischen und deutschen Rechts, was ihn befähigt, Klienten erfolgreich vor 

Gerichten in beiden Rechtsordnungen zu vertreten. Neben der Vertretung von Mandanten vor 

tschechischen und deutschen Gerichten und Schiedsgerichten gehören das Gesellschafts- und 

Handelsrecht sowie das Recht des unlauteren Wettbewerbs zu seinen Fachgebieten. Er hat 

Dutzende von tschechischen und slowakischen Unternehmen bei ihrem Eintritt in den tschechischen, 

österreichischen und deutschen Markt beraten. Darüber hinaus bietet er qualifizierte Rechtsberatung 

auf dem Gebiet des tschechischen und deutschen Erb- und Familienrechts und ist als Strafverteidiger 

in Strafverfahren in Deutschland tätig. 

Arthur Braun, geschäftsführender Gesellschafter von bpv BRAUN PARTNERS, kommentierte die 

Neuernennung wie folgt: "Robert ist ein erfolgreicher Anwalt mit langjähriger Erfahrung, seine 

Erfahrung insbesondere im deutschen Recht wird eine große Bereicherung für unsere internationale 

Kanzlei sein und unsere Position als eine der wenigen tschechischen Kanzleien, die Beratung im 

deutschen Recht in tschechischer Sprache anbieten, weiter verbessern - er ist derzeit unser vierter 

Anwalt mit dieser Spezialisierung. Ich freue mich auf die Zusammenarbeit mit meinem neuen 

Kollegen und bin überzeugt, dass er viele Erfolge erzielen wird, die zu einer noch größeren 

Mandantenzufriedenheit beitragen werden." 

Robert wurde in Prag geboren und wuchs zweisprachig in Heidelberg auf, wo er auch die juristische 

Fakultät absolvierte. Sein zweites Staatsexamen legte er erfolgreich am Oberlandesgericht in 

Nürnberg ab. Anschließend erwarb er den Grad eines JUDr. an der Juristischen Fakultät der Karls-

Universität in Prag. Er begann seine anwaltliche Tätigkeit bei Rödl & Partner, gründete aber bald 

seine eigene Kanzlei MATAS & PARTNER, die er mehr als 20 Jahre lang erfolgreich leitete.  

In seiner Freizeit widmet er sich vor allem seiner Familie und seinen drei Kindern. Er spielte schon 

immer gerne Tennis und Basketball und spielt seit kurzem auch Golf. Den Weg zur Arbeit legt er am 

liebsten mit dem Fahrrad zurück. 

Über bpv BRAUN PARTNERS 

bpv BRAUN PARTNERS ist eine der bekanntesten internationalen Anwaltskanzleien in der 

Tschechischen Republik und der Slowakei. Sie ist außerdem Gründungsmitglied der bpv LEGAL 

Allianz, einer engen Vereinigung von Anwaltskanzleien, die seit vielen Jahren in Mittel- und 

Osteuropa zusammenarbeiten. Das Team von bpv BRAAL besteht aus mehr als 40 Anwälten, die 
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Mandanten aus den bedeutendsten tschechischen, slowakischen und internationalen Unternehmen in 

vielen Rechtsbereichen umfassende Dienstleistungen anbieten. Zu den Hauptaktivitäten von bpv 

BRAUN PARTNERS gehören M&A, Gesellschafts-, Immobilien- und Steuerberatung. Die Spezialisten 

von bpv BRAUN PARTNERS erbringen auch Dienstleistungen in den Bereichen geistiges Eigentum, 

IT, Wettbewerbs- und Arbeitsrecht und vertreten ihre Mandanten vor tschechischen, slowakischen 

und deutschen Gerichten und Schiedsgerichten. Für weitere Informationen besuchen Sie bitte unsere 

Website www.bpv-bp.com. 

 

Robert Matas becomes new partner at bpv BRAUN PARTNERS 

JUDr. Robert Matas has become a new partner of the renowned law firm bpv BRAUN PARTNERS. 

His expertise in Czech and German law and his ability to effectively represent clients before courts in 

both countries will enrich the firm with a significant source of legal knowledge. 

His extensive practice with many years of experience in this field focuses on complex issues of Czech 

and German law, which enables him to successfully represent clients before courts in both 

jurisdictions. In addition to representing clients before Czech and German courts and arbitration 

tribunals, his areas of expertise include corporate and commercial law and unfair competition law. He 

has advised dozens of Czech and Slovak companies on their entry into the Czech, Austrian and 

German markets. He also provides qualified legal advice in the field of Czech and German inheritance 

and family law and acts as a criminal defense lawyer in criminal proceedings in Germany. 

Arthur Braun, managing partner of bpv BRAUN PARTNERS, commented on the new appointment as 

follows: "Robert is a successful lawyer with many years of experience, his experience especially in 

German law will be a great asset to our international law firm and will further improve our position as 

one of the few Czech law firms offering advice in German law in Czech - he is currently our fourth 

lawyer with this specialization. I look forward to working with my new colleague and I am convinced 

that he will achieve many successes that will contribute to even greater client satisfaction." 

Robert was born in Prague and grew up bilingually in Heidelberg, where he also graduated from law 

school. He successfully passed his second state examination at the Higher Regional Court in 

Nuremberg.He then obtained a JUDr. degree from the Faculty of Law at Charles University in 

Prague.He began his legal career at Rödl & Partner, but soon founded his own law firm MATAS & 

PARTNER, which he successfully managed for more than 20 years.  

In his free time, he devotes most of his time to his family and his three children. He has always 

enjoyed playing tennis and basketball and has recently taken up golf. His favorite way to get to work 

is by bike. 

About bpv BRAUN PARTNERS 

bpv BRAUN PARTNERS is one of the most prominent international law firms in the Czech Republic 

and Slovakia. It is also a founding member of the bpv LEGAL alliance, a close association of law firms 

that has been working together in Central and Eastern Europe for many years. Its team consists of 

more than 40 lawyers who offer extensive services to clients from the most important Czech, Slovak 

and international corporations in many legal sectors. The main activities of bpv BRAUN PARTNERS 

include M&A, corporate, real estate and tax advisory services. Its specialists also provide services in 

the areas of intellectual property, IT, competition and employment law and represent their clients 

before Czech, Slovak and German courts and arbitration tribunals. For more information, please visit 

our website www.bpv-bp.com. 



 

 

 

Kontakt: 

bpv BRAUN PARTNERS s.r.o. 

Veronika Povišerová, MBA, Head of Marketing 

veronika.poviserova@bpv-bp.com 

tel: +420 224 490 000 
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